



DHOFAR UNIVERSITY S.A.O.C

Vision for the Future...

Consultancy Services for Design & Construction Supervision of College of Medicine

Dhofar University S.A.O.C, one of the leading Universities in the Sultanate of Oman and accredited nationally by Oman Academic Accreditation Authority (OAAAQA), invites specialized consultants for the design & construction supervision of a College of Medicine along with related infrastructure development in their campus:

Tender Name	Last date for Collecting Tender	Last Date of Tender Submission	Tender Price (Non-Refundable)
Consultancy Services for Design & Construction Supervision of the College of Medicine	9 th June 2024	15 th July 2024	RO. 250/-

Tender documents can be obtained from the Purchase Department, Dhofar University, Salalah; Tel: 23237055. Starting from Tuesday 21/05/2024 The tender documents will be available for collection on any working day between 8:30 am - 2:30 pm. Any site visit can also be made during the same time.

Tender queries, if any, should be addressed to the Technical Affairs Department, Email: technicalaffairs@du.edu.om not later than 30th June 2024.

Tenders should be submitted in envelopes and sealed with red wax (should submit the financial proposal in a sealed envelope separate of the technical one. The tender name should be written on top of the envelope containing the Tender. The exterior of the sealed envelope must not reveal the identity of the tenderer.

Tenders should be addressed to Dhofar University and deposited in the office of the Deputy Vice Chancellor of Dhofar University, Salalah on or before the last date of submission.

Dhofar University reserves the right to not accept the lowest or any tender received and also to cancel the tender without assigning any reason.



جامعة ظفار ش.م.ع.م

تعلن جامعة ظفار عن طرح مناقصة الخدمات الاستشارية للتصميم والإشراف على إنشاء كلية الطب.
جامعة ظفار ش.م.ع.م إحدى الجامعات الرائدة في سلطنة عمان والمعتمدة وطنياً من قبل هيئة الاعتماد الأكاديمي العمانية (OAAAQA)،
تدعو جامعة ظفار الاستشاريين المتخصصين للإشراف على التصميم والبناء لكلية الطب إلى جانب تطوير البنية التحتية ذات الصلة في الحرم الجامعي.

اسم المناقصة	آخر موعد لشراء كراسة الشروط	آخر موعد لتقديم العطاءات	قيمة كراسة الشروط (لا يسترد)
الخدمات الاستشارية للتصميم والإشراف على بناء كلية الطب	9 يونيو 2024	15 يوليو 2024	250 ريال عماني

_ حيث يمكنكم الحصول على وثائق المناقصة من دائرة المشتريات بجامعة ظفار بمدينة صلالة .هاتف : 23237055 ابتداء من يوم الثلاثاء الموافق 2024/05/21 من خلال دفع قيمتها لدى المحاسب في الدائرة المالية ، ستكون وثائق المناقصة متاحة للاستلام من الساعة 8:30 صباحاً - إلى 2:30 مساء .

_ في حالة وجود أي استفسار بشأن المناقصة يمكنكم التواصل مع دائرة الشؤون الفنية على البريد الإلكتروني التالي :-
technicalaffairs@du.edu.om في موعد أقصاه 30 يونيو 2024

_ يجب تقديم العطاءات في مظاريف مغلقة ومختومة بالشمع الأحمر (على أن يقدم العرض المالي في ظرف منفصل عن العرض الفني) معنونة باسم / لجنة المشتريات والمناقصات مكتوب عليها اسم المناقصة أعلى الظرف مع عدم الإشارة إلى مقدم العطاء .
_ تقدم العطاءات قبل انتهاء الموعد المحدد بالجدول أعلاه إلى مكتب نائب رئيس الجامعة في مبنى الإدارة الطابق الثاني .
_ للجامعة الحق في قبول أو رفض أي عطاء دون إبداء أسباب ودون تقييد بقبول أقل أو أعلى سعر .
والله ولي التوفيق"